

行政法学研究

ADMINISTRATIVE LAW REVIEW

- 中文社会科学引文索引(CSSCI)来源期刊
- 全国中文核心期刊
- 中国人文社会科学核心期刊

3
2017

双月刊 总第103期

万方数据

2017.3

行政法学研究 (总第103期)

《行政法学研究》杂志社

目 录

出版日期：5月15日
2017年第3期(总第103期)

行政处罚专栏

- 行政处罚案件司法审查的数据变化与疑难问题····· 耿宝建(3)
- 《行政处罚法》面临的挑战与新发展
- 特别行政领域行政处罚应用的分析····· 杨解君, 蒋都都(16)
- 行政违法真的不需要危害结果吗?····· 熊樟林(33)

专 论

- 中国行政法发展的创新之路····· 应松年(44)
- 新《行政诉讼法》中的第三人确定标准论析····· 闫尔宝(52)
- 论多阶段行政行为中前阶段行为的可诉性
- 基于典型案例的研究····· 徐 键(63)
- 论“不愿腐”规范体系的构建····· 郭 跃(74)
- 构造与博弈：互联网监控的权力关系解构····· 师 索(86)
- 非诉行政案件裁执分离模式再思考····· 王华伟, 刘一玮(98)

比较行政法

- 日本行政诉讼救济范围之拓展
- “行政处分性”之理论解析····· 石龙潭(113)
- 德国部长问责制的构成及其实现方式····· 展鹏贺(131)

期刊基本参数：CN11-3110/D * 1993 * Q * 17 * 144 * ZH * P * ¥16.00 * 11 * 2017-5

ADMINISTRATIVE LAW REVIEW

No. 3 2017(General No. 103)

Head of the Editing Committee: YING Song-nian

Editor-in-chief: MA Huai-de Associate Editor-in-chief: LIU Xin

Contents

The Data Change and Knotty Problems of Judicial Review

In Administrative Penalty CasesGENG Bao-jian (3)

Challenges and New Developments in Law on Administrative Penalty

..... YANG Jie-jun, JIANG Du-du (16)

Does Illegal Administrative Action Really Needn't Harmful Consequences?

..... XIONG Zhang-lin (33)

The Innovation Road of Developing Administrative Law in China

..... YING Song-nian (44)

On Determination Criterion Of The Third Party Under

The New Administrative Procedure Law YAN Er-bao (52)

On the Judicial Review of Pre-stage Action in Multi-stage Administrative Action:

Based on the Typical Cases XU Jian (63)

On Building 'Unwilling To Rot' Regulation System GUO Yue (74)

Logical Architecture and Dynamic Game: the Power Relations of Internet Surveillance

.....SHI Suo (86)

Reflection on the System of Separating Judgment from Enforcement in Non-lawsuit

Administrative Execution WANG Hua-wei , LIU Yi-wei (98)

The Extension of Remedy in Administrative Litigation of Japan

——Theoretical Analysis to Administrative Disposable Nature

..... SHI Long-tan (113)

Constitution and Implementation Approach of Minister Accountability System in Germany

..... ZHAN Peng-he (131)